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Robyn Benson is PSAC's National President. Robyn was re-elected as the National President of the Public Service Alliance of Canada at the PSAC’s 17th National Triennial Convention in May 2015. Robyn Benson was first elected as PSAC National President in May 2012. She had previously served as the Regional Executive Vice-President (REVP) for the PSAC Prairie Region since 2000.
Her first involvement with the union was during the 1980 CR Strike, sparked by union sisters who were fed up with pay inequality. At the time, Benson was a single mother of two small children and working as a term for the Canada Revenue Agency (CRA).
She continued to work for CRA for 20 years while holding various positions within the union, including Treasurer and then President of her Local, Prairie RVP for UTE, and eventually REVP Prairies for PSAC. During her tenure as REVP she shared national responsibility for collective bargaining, finance, human rights and education for the PSAC.
Now, in her role as National President, Benson is responsible for a variety of national portfolios, including Collective Bargaining and Occupational Group Structure Review, Political Action and Campaigns, Social Justice Fund, Communications, Joint Learning Program and Workforce Adjustment (along with PSAC National Executive Vice-President Chris Aylward). She is also responsible for the CRA bargaining team.
Benson also chairs several NBoD Committees, including the National Joint Council, Standing Political Action, Joint Learning Program Steering Committee, Social Justice Fund Board Steering Committee, and Roles, Responsibilities and Structure. She also co-chairs Collective Bargaining and the Standing Strike Fund with Aylward.
Whether walking side-by-side with members on the picket lines or standing in solidarity with sisters and brothers at rallies and demonstrations, Benson has always been and continues to be a voice for all members. She is an advocate for human rights, social justice and strong public services, and is vehemently opposed to public service cuts.
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Robyn Benson a été réélue présidente nationale de l’Alliance de la Fonction publique du Canada dans le cadre du 17e Congrès national du syndicat de 2015. Robyn Benson avait été élue présidente nationale de l’AFPC pour la première fois en 2012 alors qu’elle siégeait comme vice-présidente exécutive de l’AFPC dans la région des Prairies depuis 2000.
Son intérêt pour le syndicat remonte à la grève des CR, en 1980, déclenchée par des consœurs qui en avaient assez des inégalités salariales. À l’époque, Robyn Benson était mère célibataire de deux enfants et occupait un poste de durée déterminée à l’Agence du revenu du Canada (ARC).
Elle a travaillé pour l’ARC pendant 20 ans, tout en assumant diverses charges syndicales, notamment celles de trésorière et présidente de sa section locale, de vice-présidente régionale du Syndicat des employés de l’impôt et de vice-présidente exécutive de la région des Prairies pour l’AFPC. Durant ses mandats à la vice-présidence exécutive régionale, elle a copiloté les portefeuilles nationaux de la négociation collective, des finances, des droits de la personne et de l’éducation.
En qualité de présidente nationale, Robyn Benson est responsable de plusieurs portefeuilles nationaux : négociation collective et examen de la structure des groupes professionnels, action politique et campagnes, Fonds de justice sociale (FJS), communications, Programme d’apprentissage mixte (PAM) et réaménagement des effectifs (conjointement avec Chris Aylward, vice-président exécutif national). Elle est également responsable de l'équipe de négociation de l'ARC.
De plus, elle préside plusieurs comités du CNA, notamment : le Comité du Conseil national mixte, le Comité permanent d’action politique, le Comité directeur du PAM, le Comité directeur du FJS et le Comité des rôles, des responsabilités et de la structure. Elle copréside avec Chris Aylward le Comité de la négociation collective et le Comité permanent du fonds de grève.
Que ce soit en défilant sur les piquets de grève avec les membres ou en participant à des manifestations avec ses consœurs et confrères, Robyn Benson s’est toujours portée à la défense de tous les membres. Elle milite pour les droits de la personne, la justice sociale et des services publics solides. Elle s’oppose vivement à la réduction des services publics.
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